
PROTOKÓŁ Nr 7/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik
w dniu 01 kwietnia  2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2007r. i wydanie opinii w  
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

2. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2007r.
(w zał. na str............prot.)

Poinformował radnych, że od kilku lat dochody gminy utrzymują się na stałym poziomie 12 
mln. złotych, co pozwala nam na ewentualne zaciąganie kredytów na inwestycje.
Znacznie spadły wydatki na oświetlenie uliczne, ma to związek z przeprowadzoną wcześniej 
modernizacją tego oświetlenia.
Zamierzamy znacznie zwiększyć zakres prac na drogach gminnych, dotyczy to głównie ulic w 
Mielniku.  Ze  względu  na  przeciągające  się  prace  związane  z  rozpoczęciem  budowy 
oczyszczalni  ścieków i  kanalizacji,  nie  było  możliwości  jakiegokolwiek  inwestowania  na 
ulicach Mielnika.
Pan  Wójt  poinformował,  że  kiedy  ruszy  oczyszczalnia  ścieków  będzie  myślał  o 
sprywatyzowaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej. W obecnym kształcie Zakład nie jest w 
stanie dobrze funkcjonować, brak jest tam fachowców. Okazało się, że remont hotelu jest zbyt 
dużym wyzwaniem dla Zakładu. Już remont świetlicy w Radziwiłłówce pokazał, że nie są oni 
w stanie dobrze robić tych prac. Nie jest to tylko wina ludzi ale również osób nadzorujących 
prace. W poprzednim miesiącu z tego powodu Dyrektor ZGK nie otrzymał premii.
Pan Wójt poinformował również, że w roku bieżącym nadal będziemy współfinansować drogi 
powiatowe i wojewódzkie, leżące na terenie naszej gminy. Mieszkańców gminy nie obchodzi 
do kogo należą drogi, chcieliby aby były one dobre. W roku bieżącym nie dojdzie do skutku 
budowa drogi Koterka-Klukowicze, w związku z czym zaplanowane na ten cel środki chcemy 
przeznaczyć na inną drogę powiatową Osłowo-Maćkowicze.
Pozyskaliśmy(kupiliśmy) od osób prywatnych działki nad Bugiem, płacąc za nie od 20 do 34 
zł./m2. Tym samym mamy juz zabezpieczone tereny pod budowę centrum sportowego.
Rozpoczęliśmy  profesjonalną  promocję  gminy,  zajmuje  się  tym  dr  Janusz  Majewski  z 
Poznania.
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Po zmianie  na  stanowisku  Dyrektora  GOKSiR nastąpiła  stabilizacja.  Nowy dyrektor  Pan 
Michał Baranowski bardzo stara się na tym stanowisku.
Pan Wójt poinformował, że w 2007r. pogorszyły się wyniki nauczania w Zespole Szkół w 
Mielniku. Przyczyny tego zjawiska są różne.

Pan Witold Terebun
Pan radny poskarżył się na opieszałość ZGK przy pracach wykonywanych w Wilanowie.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że gmina nie ma szczęścia do zatrudnienia dobrego dyrektora w ZGK. Zakładem 
zarządza osoba, która ma inne, główne, źródło utrzymania i nie jest zainteresowana pracą w 
Mielniku. Potrzebny jest nowy, dobry, dyrektor i pracownik do obsługi wodociągu.
Trzeba poważanie zastanowić się nad dalszym losem zakładu, czym się będzie zajmował jak 
pokończy remonty świetlic, z pracami na zewnątrz nie wyjdzie, bo sobie nie poradzą. Zakład 
nie utrzyma się wywożąc śmieci i wykonując drobne prace porządkowe.
Pan  radny  zaapelował,  aby  niezwłocznie,  po  położeniu  kanalizacji  na  ulicy  Brzeskiej, 
przystąpić do prac nad jej nawierzchnią.
Zwrócił się z zapytaniem czy budowa drogi Grabarka-Radziwiłłówka została juz zakończona.
Pan  Zduniewicz  w  dniu  wczorajszym  jechał  tą  drogą,  jest  ona  trudna  do  przejazdu,  są 
głębokie koleiny i zastoiny wody. Materiał użyty do jej budowy nie jest właściwy i stąd nie da 
się drogi utwardzić. Należy się zastanowić czy nie trzeba położyć tam dodatkowej warstwy 
żwiru.

Pan Jerzy Terebun
Zdaniem Pana radnego przyczyną złego stanu tych dróg jest używanie niewłaściwej podsypki 
żwirowej przy ich budowie oraz niszczenie dróg przez samochody wywożące drzewo z lasu.

Komisja  jednogłośnie,  przy  obecności  3  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2007r. i zawnioskowała o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium.

(opinia w zał. na str...........prot.)

Do punktu 2.

Pan radny  Jerzy Terebun poinformował,  że  w Maćkowiczach od 3 miesięcy  nie  świecą 
żarówki oświetlenia ulicznego. Pan radny już wcześniej zgłaszał ten problem.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                         Jerzy Terebun
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